
Club News**Nachrichten aus den Clubs**

Darmstompers**Now we are also 65**

Fortunately, the retirement age has been “raised”. Otherwise, we would have to retire now. But wait, is there a fixed retirement for square dancers, like for pilots or football referees? Probably not, if only because we

Jetzt sind wir auch 65

Zum Glück ist das Renteneintrittsalter „hochgesetzt“ worden. Sonst müssten wir uns jetzt schon zur Ruhe setzen. Doch halt, gibt es für Square Dancer einen festgelegten Ruhestand, wie bei Piloten oder Fußballschiedsrichtern? Wohl eher nicht,

wouldn't get a pension. Logically, we haven't paid anything in, and we don't want to "rest" either. Quite the opposite. We have no intention of retiring, especially since we had been able to have offspring with an age over 60; after all, four new members after the last MS graduation.

We dance three days a week. At our club evenings on Mondays there is Square Dance in the mainstream program with Round Dance in between, on Wednesdays we do Square Dance in bi-weekly alternation Plus or A1 and A2 and Sundays Round Dance Phase II-IV.

We have also expanded our club activities: In addition to the usual Christmas party, the summer party, a hike and other activities, we will, for example, visit the cabaret ("Kleinkunstbühne") in Darmstadt with a large number of dancers and attend performances by Tobias Mann and Urban Priol.

Thank you and See you in a square,
Your DARMSTOMPERS

Translated by Editor

schon auch, weil wir kein Ruhegeld bekommen würden. Logisch, wir haben ja nichts einbezahlt und „ruhen“ wollen wir auch nicht. Ganz im Gegenteil. Wir haben gar nicht die Absicht, uns zur Ruhe zu setzen, zumal wir mit über 60 noch Nachwuchs bekommen konnten; immerhin vier neue Mitglieder nach der letzten MS-Graduation.

Wir tanzen an drei Tagen pro Woche. Bei unseren Clubabenden am Montag Square Dance im Mainstream Programm mit Rounds dazwischen, mittwochs Square Dance im zweiwöchentlichen Wechsel Plus bzw. A1 und A2 und sonntags Round Dance Phase II-IV.

Wir haben außerdem unsere Clubaktivitäten ausgeweitet: Neben der üblichen Weihnachtsfeier, dem Sommerfest, einer Wanderung und weiteren Aktivitäten werden wir z.B. mit einer großen Zahl Tänzerinnen und Tänzern die Kleinkunstbühne in Darmstadt besuchen und Vorstellungen von Tobias Mann und Urban Priol besuchen.

Thank you and See you in a square,
Eure DARMSTOMPERS



Seniors/Senioren (Picture by/Bild von RosZie at/bei Pixabay)